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1. W zwipku z z.amroheniem kontynuacji budowy trasy migdryosiedlowej,
tqcz4cej Poludnie zZaz.amczemrn sugestje mieszkanc6w, prosz1 o roavaZenie

wybudowania jednokierunkowego lqcz.ntka zjazAu z ul, Kruszynsktei do ul.

Broniewskiego pned gara?ami Spoldzielni Mieszkarriowej ,'Poludnie ,,. Ten

kr6tki jednojezdniowy odcinek usprawnilby plynno6i ruchu drogowego w tym

rejonie miasta.
'W tunelu Lqcz4cymdworzec kolejowy z osiedlem Potudnie w jego pasie po

potudniowej stronie tor6w kolejowych sq wyrwy i ubytki, kt6re nale?y

wypelnii,heby nie powstawufy *iEksze. Poprawi to estetykQ oraz komfort
poruszania sig mieszkaric6w naszego miasta.
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jest kr6tkotnvala sytuacja gos;odarowania skladowiskiem odpad6w

- komunalnych na MachnacnJ. Czy firnaPGK ,,Saniko" iUrz.qd Masta
pr2.)'st4pi4 do rozbudowy skladowiskx vv lamach terenu, ktory on posiada, czy

teZ podjgto starania o lvykup sq,siednich dzialek w celu rozbudowy tego

zakladu.
Proszg o wypehrienie ubytk6w w jezrlni wiadukf,u na ul Wroniej. Lekki
przebieg nnry sprryja wczesn)nn naprawom, co r6wnie2 urptywa na miejsze

koszty remont6w biei4cych.
Proszg o wypehrienie ubytk6w na nawierzchni ulicy Kruszynskiej na odcinku

od ul.. Dziewinskiej do alei Kr6lowej Jadwigi.
Proszg o informacjg - jaki byl stan zatudnienia w spolce MPEC na koniec

lipca 2018r. i na koniec listopada2078r. Jednocze6nie pros74 o inforrnacjg jaki

byl funduszplac na koniec lipca i na koniec listopada 2018r. w tej spolce.

Proszg o inforrracjg, jaki byt koszt wydatk6w w poszczegfuych sp6lkach

miejskich na reklamg i sponsoring * 2018r.

Kibice koszyk6wki w naszym mie$cie pytajq co sig dzieje z obietnicami pana

prezydenta z jesiewrej lcampanii wyborcz.ej dotycz4ca z.apisania w budirecie

miasta na20L%. kwoty 2 milion6w zl. naklub koszyk6wki ,,.,A.nwil"
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Jannsz Dgbczytilski


